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Z A P I S N I K 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v ponedeljek, dne  
23. septembra 2019, s pričetkom ob 14.00 uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in 
civilne zaščite v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodil Stanislav ROJKO, župan Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 
župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse prisotne. 

Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 19 od  
skupno 20 članic in članov občinskega sveta. Z opravičeno zamudo se je pridružil pri 10. točki še 
dr. Peter KRALJ, član občinskega sveta. 

V nadaljevanju seje je bilo navzočih vseh 21 članic in članov občinskega sveta, in sicer: 
dr. Suzana BRAČIČ, Miran DOKL, Irena DRESLER, Mitja FICKO, Ingeborg IVANEK, 
Stanislav KLUBAN, Branko KLUN,  Branko KOCBEK, Valentin KOVIČ, dr. Peter KRALJ, 
Milan KRIŽAN, Urška MAUKO TUŠ, Konrad NIDERL, Miroslav NJIVAR, Štefan PUCKO, 
David ROŠKAR, Anton ROŽMAN, Maksimiljan VAJS, Dušan ZAGORC, Darja ZLATNIK in 
Srečko ŽIŽEK.  

Ostali navzoči na seji: 
− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 
− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Suzana RAKUŠA, Marjeta ERDELA; 
− Melita VULC, predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona; 
− Karmen ZORKO VUKAN, podpredsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona; 
− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 
je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli s sklicem seje. 

Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo na mize 
razdeljeno naslednje dodatno gradivo: 

− k tč. 8: Končno poročilo o izvedbi nadzora Zaključnega računa proračuna Občine Gornja 
Radgona za leto 2018 (končno poročilo, sprejeto 18.9.2019), 

− k tč. 9: Končno poročilo o izvedbi nadzora neposrednega proračunskega uporabnika 
Krajevne skupnosti Negova, za leto 2018 (končno poročilo, sprejeto 18.9.2019) 

ter mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer:  
− Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 

 
 
K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 1. dopisne seje občinskega sveta, ki je trajala do  
                 30. 5. 2019 in zapisnika 3. redne seje občinskega sveta z dne 7. 6. 2019 
Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Župan je dal v obravnavo zapisnik 1. dopisne seje občinskega sveta, ki je trajala do 30. 5. 2019 in  
povabil navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. Članice in 
člani občinskega sveta so nato z večino glasov (19 navzočih, od tega 17 ZA – 0 PROTI) sprejeli 
naslednji 
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S K L E P,  št.: 37 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, ki je trajala do 30. 5. 2019, v predloženi vsebini. 
 

Župan je dal nato v obravnavo zapisnik 3. redne seje občinskega sveta z dne 7. 6. 2019 ter 
povabil navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. Članice in 
člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 38 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 7. 6. 2019 v predloženi vsebini. 
 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan je predstavil predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 4. redne seje. Povedal 
je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, 
dostopno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Naštel je dodatno 
gradivo, katero je bilo dano članicam in članom občinskega sveta na mize še pred pričetkom seje.  
Nadalje je prisotne seznanil s predlogom Odbora za finance in premoženjska vprašanja, ki je k 
točki št. 6 dnevnega reda »Odlok o predkupni pravici Občine Gornja Radgona« predlagal, da se 
obravnava in sprejme po skrajšanem postopku. Župan kot predlagatelj, pri tč. 6 podpira predlog 
odbora za spremembo postopka obravnave odloka iz rednega dvofaznega v skrajšanega. 

Podani predlog pri št. 6 je dal župan v razpravo. Razprave o predlogu ni bilo, zato je župan 
zaključil razpravo in dal najprej na glasovanje predlog za spremembo postopka obravnave odloka 
iz rednega dvofaznega v skrajšanega. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 
navzočih, od tega 19 ZA) potrdili spremembo postopka obravnave predloga odloka pod točko 6. 

Župan je nato je prebral predlog celotnega dnevnega reda in povabil navzoče k razpravi.  

Razprave o predlogu dnevnega reda ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na glasovanje 
celotni predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, 
od tega 19 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 1. dopisne seje občinskega sveta, ki je trajala do 30.5.2019 in 

zapisnika 3. redne seje občinskega sveta z dne 7. 6. 2019 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Mandatne in kadrovske zadeve 

a) Sklep o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Občine Gornja Radgona za preostanek 
mandatne dobe ter slovesna prisega člana občinskega sveta 

b) Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva članici ter imenovanju nadomestnega člana v 
Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem 

5. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 
članic in članov občinskega sveta 

6. Odlok o predkupni pravici Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) 
7. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena, za nepremičnini parc. št. 

370/1 k.o. Orehovski Vrh in 1336 k.o. Negova  
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8. Končno poročilo o izvedbi nadzora Zaključnega računa poračuna Občine Gornja Radgona za 
leto 2018  

9. Končno poročilo o izvedbi nadzora neposrednega proračunskega uporabnika Krajevna 
skupnost Negova, za leto 2018  

10. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje 1. 1. do 30. 6. 2019  
11. Sklep o podelitvi priznanj Občine Gornja Radgona za leto 2019  
12. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 
 
 

K tč. 4:  Mandatne in kadrovske zadeve 
a) Sklep o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Občine Gornja Radgona za 

preostanek mandatne dobe ter slovesna prisega člana občinskega sveta 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Branko KLUN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve, imenovanja, priznanja in nagrade.  

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 

 

S K L E P,  št.: 39 

Za preostanek mandatne dobe se potrdi mandat članu Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona, Antonu ROŽMANU, roj. *************, stanujoč ************************* 
**************. 
Župan je povedal, da Poslovnik Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 9. členu določa, da 
člani občinskega sveta, ki niso bili potrjeni na konstitutivni seji, slovesno prisežejo na seji sveta, 
na kateri so bili potrjeni. Nato je pozval novega člana občinskega sveta, da pride podpisat 
slovesno prisego. 

Anton ROŽMAN je nato podpisal slovesno prisego, ki glasi: 
»Slovesno prisegam, da bom dolžnosti člana sveta opravljal vestno in odgovorno, spoštoval 
pravni red Republike Slovenije in Občine Gornja Radgona ter z vsemi močmi deloval za čast, 
blaginjo in razvoj Občine Gornja Radgona in njenih občank in občanov.« 
 
Župan je čestital novemu članu občinskega sveta in ugotovil, da se je s potrditvijo mandata 
povečala navzočnost na seji, tako da je trenutno navzočih 20 od skupno 21 članic in članov 
občinskega sveta. 

 

b) Sklep o ugotovitvi prenehanja članstva članici ter imenovanju nadomestnega člana v 
Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Branko KLUN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve, imenovanja, priznanja in nagrade.  

Župan je povabil navzoče k razpravi.  
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Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) sprejeli naslednji 

 

S K L E P,  št.: 40 

1. Ugotovi se, da je Andreji Vrbančič na podlagi podane pisne odstopne izjave, z dnem 
1. 7. 2019 prenehalo članstvo v Odboru za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem pri 
Občinskem svetu Občine Gornja Radgona. 

2. Za nadomestnega člana Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem se imenuje 
Franek RADOLIČ, **************, **************, kot član odbora. 

 

K tč. 5   Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in 
pobude članic in članov občinskega sveta 

Župan je seznanil, da so na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana na 3. 
redni seji občinskega sveta, bili pripravljeni odgovori in v pisni obliki objavljeni na spletni strani 
občine: prvi del 26. 7. 2019, drugi del pa dne 5. 9. 2019. Tako so skupno bili podani vsi odgovori, 
in sicer: 

– odgovora na dve pobudi člana občinskega sveta Miroslava NJIVARJA; 
– odgovori na dve vprašanji in tri pobude članice občinskega sveta Urške MAUKO TUŠ; 
– odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Mirana DOKLA; 
– odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Mitje FICKA; 
– odgovora na dve vprašanji člana občinskega sveta Dušana ZAGORCA; 
– odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Maksimiljana VAJSA; 
– odgovor na pobudo člana občinskega sveta Branka KLUNA; 
– odgovor na pobudo člana občinskega sveta Branka KOCBEKA.  

 
Nato je župan pozval članice in člane občinskega sveta k besedi. 
 
Darja ZLATNIK, članica občinskega sveta, je postavila štiri VPRAŠANJA: 
1. »Po dolgem času smo spet skupaj. Vem, da smo tukaj zato, da delamo v dobro ljudi in za 

ljudi, vendar se mi vedno ne zdi tako. Od zadnje seje se je nabralo zelo veliko problemov, 
težav in vprašanj, na katere bo želela danes opozoriti oziroma nanje dobiti odgovore. 
Verjamem, da je zraven teh, ki jih bom omenila, še veliko drugih, ki žulijo tako ostale kolege 
svetnike kot tudi naše ostale občane. Težava je bila že pri tem, ker smo o dogajanju v občini 
izvedeli iz medijev oziroma opazili v svojem prostem času. Poletje je čas, ko smo veliko več 
zunaj in več se gibljemo po mestu in okolici, torej tudi opažamo več okoli nas.  
Uničevanje in neurejenost občinske lastnine: V poletnem času so bili na delu tudi tisti, ki ne 
marajo lepega, čistega  in urejenega okolja. Dodatno so poškodovali kar nekaj starih stavb, 
ograjo proti reki Muri ob otroškem igrišču, spomenik Rudolfu Maistru, ograjo in razsvetljavo 
na mostu čez reko Muro, koši za smeti okrog igrišča in na sprehajalni poti so kar izginili. V 
občini Gornja Radgona je bilo veliko narejenega z denarjem iz evropskih sredstev. Predvsem 
gre za projekt SKUPAJ. Vse te pridobitve bi morali tudi primerno vzdrževati. Moje 
vprašanje, povezano s to temo se glasi: Zanima me, kdo je odgovoren za vzdrževanje 
pridobitev iz mednarodnega projekta SKUPAJ, povezano s tem, koga lahko občani obvestijo 
o tovrstnih škodah? Namreč na primer razsvetljava na mostu je bila poškodovana že v mesecu 
juliju, avstrijski del je bil precej hitro popravljen na vsaj eni strani mostu, na naši strani je 
popolna tema. Predlagam tudi, da odgovorni določijo službo, ki bo opravljala redne obhode in 
tako čim prej obvestila službo, ki je odgovorna za ureditev nepravilnosti, da premoženje 
občine ne bo propadalo, pa tudi, da ne pride do neželenih nesreč, ki se v npr. v primeru 
prerezanih ograj ob Muri in na mostu samem, lahko pripetijo. Opazila pa sem, da v primeru, 
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ko se na kakšno stvar opozori javno, se to takoj uredi, kot je  zadnjem primeru peskovnika pri 
reki Muri pred kratkim.« 

2. »Prehajam na Odbor za mednarodno dejavnost in sprašujem, ali ga ni več? Ali temu odboru 
ni potekel mandat kot vsem ostalim? Zasledila sem na javnih občilih, da so bili v Nemčiji 
člani odbora iz prejšnjega mandata. Zanima me, s kakšnim namenom so letošnje poletje 
obiskali to pobrateno mesto? Kakšne so bile njihove zadolžitve ter rezultati, ki so jih dosegli? 
Še bolj pa me zanima, zakaj odbora za mednarodne odnose v tem sklicu ni in kdo opravlja to 
delo in naloge? Sama še nisem tako dolgo v tem svetu, večina pa jih je popolnih novincev in 
je dobro, da smo z dogajanjem vsi seznanjeni. Del vprašanja zakaj se skriva verjetno v 
spremembi zakonodaje, da tega odbora ni več ter vprašanje, kdo in kako opravlja te naloge v 
tem sklicu? Prej so to opravljali svetniki, sedaj pa kdo? So svetnikom odvzete te naloge ali so 
priključene kateremu drugemu odboru?« 

3. »S 1. 9. 2019 so občani, ki plačujejo neprofitno najemnino za stanovanje (verjetno tega niso 
mogli kar spremeniti) prejeli obvestilo o precejšnjem povišanju najemnin. Prizadeti občani iz 
obvestila niso razumeli, čemu tako veliko povišanje najemnin. Uradniški jezik, v katerem jim 
je bilo to pojasnjeno, je najbrž v takšnih primerih potreben, vendar bi prosila, da se jim 
zadeva razloži tako, da bodo napisano tudi razumeli. Nisem obveščena, koliko takih občanov 
je, vendar vem, da so tisti, ki so se obrnili name, v veliki stiski. To so ljudje, ki plačujejo 
neprofitno najemnino za stanovanje ravno zaradi tega, ker profitnega ne zmorejo.«  

4. »Nekateri smo v zadnjem času opazili, da se od trgovskega centra Maximus naprej izvaja 
sanacija protipoplavnega zidu ob reki Muri, postavljena je tabla z vsemi potrebnimi podatki. 
Na pobudo občanov sem šla pogledat gradbišče in presenečena sem ugotovila, da to, kar se 
dogaja oziroma izvaja, ni samo sanacija. Ta nasip pa bo veliko večji, kot so občani Gornje 
Radgone pričakovali. Glede na podatke na tabli je investitor Direkcija za vode, zato verjetno 
občina ni imela veliko informacij o nameravanih delih. Vseeno me čudi, da nikogar iz občine 
očitno ne zanima, kaj se dogaja. Vprašanje, ki ga postavljam, zakaj je potreben tako visok 
protipoplavni zid? Če pa vemo, da v zadnjih 50 letih Mura niti enkrat ni poplavila Gornje 
Radgone, saj se v tem primeru dvigne podtalnica, kvečjemu voda Panonske in Vrtne ter 
Lackove ulice, sploh pa voda še sploh nikoli ni poplavila preko že obstoječega 
protipoplavnega zidu. Ker je bila v bližnji preteklosti, še pred osamosvojitvijo Slovenije 
opravljena sanacija mestne kanalizacije in se je zadeva pokazala kot učinkovita, saj so 
meteorne vode lahko uspešno odtekale in podtalnica ali meteorne vode so se v kleteh 
posameznih objektov pojavile le izjemoma. Ali pa mogoče želimo vse sodelovanje s 
sosednjim mestom, vse kar smo v zadnjih 30 letih gradili in še gradimo, porušiti? Projekt, ki 
smo ga izvajali skupaj z Bad Radkersburgom, se imenuje Skupaj. To pomeni sodelovanje in 
sobivanje, ne pa gledanje k sosedu preko zidu oziroma skozi odprtine v zidu. Zanima me tudi, 
ali bo sprehajalna pot, ki je zelo popularna pri domačinih in turistih, domačih in tujih, kaj 
dvignjena, da bomo vendarle lahko pokukali ne reko Muro, ki nam vsem veliko pomeni, saj 
obstaja društvo, ki se imenuje Moja Mura, in o njegovem pomenu najbrž ni potrebno posebej 
govoriti.« 

 

Valentin KOVIČ, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI: 
1. »Obračam se na vas spoštovani svetniki in gospod župan s pobudo. Namreč v okviru šolskih 

programov učnih načrtov imamo tudi v šolah ogled kulturne dediščine svojega kraja, kjer to  
spoznavamo. Problem pa nastane samo pri Špitalu, kjer je potrebno plačevati vstopnino. Zato 
bi prosil in dajem pobudo, da bi bili šolski in predšolski otroci oproščeni te vstopnine. V 
Špitalu se namreč v tem času, ko imamo možnost na ogled, lahko ustavimo največ za 10 
minut. Neke nepotrebne škode ne bomo naredili in nekega posebnega vodenega ogleda tudi 
ne potrebujemo. Zato bi bilo prav, če jih oprostimo, ker v šoli moramo za vsak evro, ki bi ga 
dali na položnico, kar krepko opravičiti pred starši«. 

2. »Druga zadeva pa, ki se tiče našega kraja in tu mi bo lahko gospod Žižek tudi pomagal – kako 
bi umirili promet skozi vas Očeslavci. Namreč ta vas je postala zadnje čase dirkališče in ne pa 
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čemur je namenjena cesta, da greš po njej in se domov vrneš tudi varno. In potem ta mostiček, 
ki ga nekateri dobro poznate, če bi se ga v prihodnosti dalo vključilo v proračun, da se malo 
razširi. Samo čas ali trenutek je lahko tisti, da bo enkrat počilo in bomo imeli v tudi 
Očeslavcih smrtne žrtve, če se ta ovinek ne razširi. Tega ovinka pač ne bomo mogli zravnati. 
Ali bi se na tem delu lahko postavila kakšna dodatna tabla za omejitev, ker zgleda, da šoferji 
ne znajo brati kaj pomenijo table in kaj pomeni kadar je tabla seveda obrobljena. Drugo pa je, 
da sta petek in sobota zvečer zelo nevarna in tudi čez dan se že to dogaja. Imamo sedaj 
ogromno hiš, ki so točno ob cesti, če veste, kako je ta vas sestavljena, ker je to obcestna vas. 
Tu je tudi kar precej majhnih otrok. Naj nekdo skoči na cesto ali na cesto lahko skoči kakšna 
žival in so lahko tudi na drugi strani žrtve. Dokler še pride včasih do kakšnega loma 
pločevine, ali če kakšen kuža skoči komu pod avto, še ni hudega. Lahko pa bi se tudi zgodilo 
kaj hujšega. Razmisliti je o tem, kako bi lahko to omejili ali zajezili. Prvo s kakšno dodatno 
tablo ali s poostrenim nadzorom s strani policije.«  

 

Miran DOKL, član občinskega sveta, je podal eno POBUDO in postavil štiri VPRAŠANJA: 
POBUDA: 
»Na stadionu so nekatera igrišča zelo dobro razsvetljena (npr. nogometna, teniška). Ko so ti 
reflektorji prižgani je mogoča tudi delna uporaba 1000 m tekaške steze, večji del pa je v temi. 
Posebej v jesenskem in zimskem času, ko so dnevi krajši, je stezo skoraj nemogoče uporabljati. 
Uporabniki steze za hojo in tek predlagamo, da se namestijo svetlobna telesa, ki bi tudi v poznih 
popoldanskih in večernih urah omogočala uporabo steze.« 
VPRAŠANJA: 
1. »Občina Gornja Radgona ima lep in urejen stadion za športne aktivnosti in pa park, ki ga 

koristi veliko naših občanov, od najmlajših do starejših. Vsako leto za urejenost in 
vzdrževanje obeh objektov namenimo iz proračuna kar nekaj sredstev. Uporabniki obeh 
objektov upoštevamo pravila, ki so potrebna, da vzdržujemo red in čistočo na teh objektih. 
Zelo pa me moti dejstvo, da teh pravil ni potrebno upoštevati vsakokratnim obiskovalcem 
naših sejmov. V času letošnjega sejma smo bili ponovno priča prometnemu kaosu in 
predvsem neprimernemu obnašanju obiskovalcev na omenjenih objektih. V parku je izven 
sejma prepovedana vožnja s kolesi – v času sejma je dovoljena celo vožnja in parkiranje z 
motorji. Opravljanje male potrebe – v času sejma jo nekateri obiskovalci opravijo kar na 
zelenici na kateri se naslednji dan igrajo naši otroci. Že v preteklosti sem predlagal, da bi za 
čas sejma postavili prenosne WC-je. Parkiranje na zelenici na stadionu – celo leto urejamo in 
vzdržujemo nato pa je nekaj dni dovoljeno vse. Se pravi – uničimo to kar urejamo skozi celo 
leto. V vseh ostalih sejemskih mestih po Sloveniji je potrebno upoštevati pravila in prometne 
predpise tudi v času sejmov in v času povečanja prometa. Občinski redarji pa za vse prekrške 
brezkompromisno pišejo mandatne kazni. Vprašujem, kaj bomo naredili, da se v bodoče to ne 
bo več dogajalo? Kdaj bomo v naši občini enakopravno in enakovredno obravnavali vse 
uporabnike javnih površin?« 

2. »Na eni izmed sej v preteklem mandatu smo soglasno izglasovali, da želimo semaforizirano 
križišče preurediti v krožišče. Vprašanje: Kaj se je od takrat na tem projektu premaknilo? 
Nadalje predlagam, da po vzoru velikega števila občin po Sloveniji postavimo začasno 
montažno krožišče.« 

3. »O kar nekaj večjih projektih za občino Gornja Radgona smo razpravljali v preteklosti, kot so 
stara vojašnica (grad Šaheturn). Zanima me, ali je res, da bi naj Špar, ki je mislil graditi v 
Gornji Radgoni, gradil v Radencih? Nadalje Farma Podgrad, Športna dvorana ob Osnovni šoli 
Gornja Radgona in industrijska cona. Zanima me, kaj se dogaja s temi projekti?« 

4. »V medijih je bilo objavljenih kar nekaj variant o razdelitvi Slovenije na pokrajine. 
Vprašanje: Kdaj se bomo v naši občini začeli pogovarjati o tem, kaj je dobro za našo občino 
in kaj želijo naše občanke in občani?« 
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Urška MAUKO TUŠ, članica občinskega sveta, je postavila štiri VPRAŠANJA in tri POBUDE: 
VPRAŠANJA: 
1. »Na zadnji seji občinskega sveta sem postavila vprašanje povezano z občasnim izpustom 

fekalne vode v reko Muro. Iskreno bi se zahvalila za prejeti odgovor, ki ga je zapisala 
pristojna strokovna sodelavka podjetja Komunala Radgona d.o.o. V odgovoru lahko 
preberemo s katerimi težavami se soočamo na naši čistilni napravi. Predvsem bode v oči 
dejstvo, da se zaradi človeške malomarnosti v kanalizacijskem sistemu najdejo snovi, 
predmeti, ki nikakor ne sodijo tja. Gre za osvežilne in vlažilne robčke, čistilne palčke, 
maščobe …, ki jih ni dovoljeno izplakovati v kanalizacijski sistem. Ker zaradi navedenega 
prihaja na ČN do visokih stroškov čiščenja črpališč predlagava županu, da skupaj s pristojno 
službo v podjetju Komunala Radgona d.o.o. v naslednjem Glasilu občine objavijo podroben 
zapis o problematiki ČN zaradi neustreznih premetov in snovi ter hkrati poziv občanom, da 
vendarle moramo našo skupno infrastrukturo vzdrževati in z njo gospodarno ravnati.« 

2. »Z Maksimiljanom Vajsom sva pripravila vprašanje in sprašujeva, kdaj se bo saniral pločnik 
pred stanovanjskim objektom v Gornji Radgoni na Mladinski ulici 8, 10 in 12? Kot sem že na 
prejšnji seji povedala, je omenjeni pločnik v katastrofalnem stanju že predolgo časa, vsaj leto 
in pol! Stanovalci stopijo iz hodnika stavbe naravnost v pogreznjeni pločnik, poln udarnih 
jam, nevarnih pokrovov kanalov, ki zevajo na vse strani.« 

POBUDE:  
1. »Občani so naju opozorili, da na cesti mimo Špitala proti Trstenjakovemu domu in naprej do 

križišča pri propadajočem objektu Putnik, veliko število voznikov ne upošteva hitrosti vožnje. 
Zaradi nepregledne situacije in dodatnih motečih dejstev kot so parkirani avtomobili pred 
Alejo velikih, so pešci pogosto dobesedno ogroženi na prehodu za pešce pred Trstenjakovim 
domom. Dajeva pobudo Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in Medobčinskemu 
inšpektoratu ter redarstvu, da preučita možnosti za postavitev cestnih ovir na tem odseku.« 

2. »Pobuda se nanaša na morebitni »pozabljeni« bazen v naselju Orehovski Vrh. Sama sem bila 
presenečena, ko je do mene pristopila občanka in me vprašala ali vem za stari bazen v 
Orehovskem Vrhu. Prvič sem slišala o tem in skupaj sva se odpeljali do tega pozabljenega 
bazena. V naravi res obstaja betonsko korito, ki je žal preraščeno s travo, vejevjem in 
napolnjeno s stoječo vodo. Predlagam, da se preverijo dejstva, saj če je objekt nekoč v 
preteklosti res služil svojemu namenu, je to navsezadnje naša kulturna dediščina.«  

VPRAŠANJE: 
3. »Prebiram vprašanje kolega Majsimiljana Vajsa. Ker se bodo zaradi ponovljenega javnega 

naročila Modernizacija občinskih cest na območju občine Gornja Radgona v letu 2019 pričela 
dela pozneje kot je bilo predvideno, v imenu občanov sprašujeva po katerem vrstnem redu 
bodo potekala dela na naših občinskih cestah oz. katere so tiste ceste in cestni odseki, ki bodo 
vključeni v modernizacijo in obnovo?« 

POBUDA: 
3. »Pobuda za varno ureditev cestnega odseka državne ceste od naselja Črešnjevci (domačija 

Hamler) do križišča v vasi Orehovci. Na omenjenem odseku cesta dobesedno razpada po levi 
in desni strani. Tukaj so v promet dnevno vključeni osebni avtomobili, tovorni promet, 
kolesarji in pešci. Nemudoma se naj pristopi k sanaciji vozišča, saj bomo samo tako lahko 
zagotovili varnost vsem udeležencem v prometu na tej relaciji.« 

VPRAŠANJE: 
4. »V imenu občanov sprašujeva župana, kaj vse smo izgubili ali morda bomo izgubili v Gornji 

Radgoni zaradi vsaj navidezne nezainteresiranosti? To se sprašujejo nekateri občani, ki so se 
obrnili na naju. Zapisali so: 
Gornja Radgona kot središče istoimenske Upravne enote vrsto let zapored počasi a vztrajno 
izgublja institucije, ki svoje sedeže ali posamezne funkcije selijo drugam kar samo po sebi 
zmanjšuje pomen upravnega središča in zdi se, da je tudi tole počasi ogroženo. Pogled nazaj 
nam pove, da so se ti procesi začeli že v preteklosti. Carina v Gornji Radgoni se je pred leti 
preselila v Mursko Soboto, FURS je s svojo pisarno v UE Gornja Radgona le še minimalno 
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prisoten, nekatere funkcije Centra za socialno delo so bile prenesene iz Gornje Radgone v 
Ljutomer. Menda obstajajo težnje, da bi tudi Zavod za zaposlovanje svoje funkcije v večji 
meri skoncentriral v Ljutomeru oz. Murski Soboti kjer je že regijski sedež te ustanove. 
Podobno je na področju sodstva kjer naj bi se sodnika za prekrške »prestavilo« v Mursko 
Soboto. Tudi ukinitev UE v Gornji Radgoni se je omenjala in zdi se, da se vedno bolj omenja. 
Seveda je skupni imenovalec in opravičilo za vse že izvedene ali potencialne postopke 
racionalizacija in optimizacija. Seveda vse v imenu centralizacije (ekonomija obsega), ki pa 
ima dodatno skupno značilnost, in sicer vse v škodo UE, Občine in našega mesta Gornja 
Radgona. 
Druga značilnost vsega opisanega je, da praktično ni zaznati glasnega ali tihega protesta 
lokalne politike na ta dogajanja ali pa vsaj navzven javnost na podlagi javnih informacij ne 
more sklepati, da vsakokratna vodstva občine in politični akterji tej problematiki posvečajo 
svojo pozornost. Zagotovo pa ni nobenega znaka, da zelo vztrajno in trdoživo vztrajajo na 
stališčih, da bodo ohranili javne storitve v upravnem središču. 
Že v preteklosti so se po državi vzpostavile mreže Lokalnih podjetniških centrov ali razvojnih 
agencij. Tako imamo Prleško razvojno agencijo (povezuje občine UE Ljutomer), pa 
Lendavski podjetniški center, ki ima enako povezovalno funkcijo v UE, enako je s Sinergijo 
(Moravske Toplice in Goričko) in Murskosoboškim centrom (mestna občina). Le v UE 
Gornja Radgona imamo PORA-o, ki deluje predvsem za potrebe lastne občine. Naša UE vsaj 
po razpoložljivih informacijah ne premore t.i. lokalne akcijske skupine (LAS), stvari po 
potrebi potekajo menda preko LAS Prlekija. 
Iz povedanega izhaja, da se je v preteklosti zgodilo že preveč različnih dogodkov, ki danes 
kažejo svoje negativne posledice v domačem okolju. Namerno ali naključno je sicer 
vprašanje, vsekakor pa brez pričakovanega javnega odpora in vsaj navzven izkazanega 
nasprotovanja lokalnih akterjev. 
Verjetno ni težko zaključiti, da je zadnji čas, da razreševanje tovrstne zahtevne problematike 
dobi oznako izjemno visoke pomembnosti. Posledično je pričakovati tudi ustrezen odziv vseh 
tistih lokalnih akterjev, ki lahko uveljavijo moč svoje besede in svojih položajev. Skrajni čas 
je, da pokaže domača politika za take stvari veliko veliko več občutljivosti kot do sedaj in 
skuša obvarovati kar se še obvarovati da, ter preprečiti, kar se še preprečiti da. 
Sicer pa, v relativno bližnji zgodovini smo na tem prostoru imeli že okraje in ve se, kje je bil 
sedež okraja za občino Gornja Radgon. Ali spet plujemo v to smer?« 

 
Mitja FICKO, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI: 
1. »Sicer je bilo danes že izrečeno, ampak sem imel to pobudo pripravljeno že prej. Dajem 

pobudo kot Radgončan že od rojstva, za izvedbo začasnega rondoja v glavnem križišču na 
državni cesti Partizanska cesta – Panonska – križišče avtobusna postaja. V naši občini imamo 
tri zgrajene rondoje. To je rondo pri meji, rondo pri AR CONTU in vpadnica križišča mesto-
Črešnjevci. Seveda pa imamo tudi enega montažnega oziroma začasnega, ki je postal stalen, 
to je Spodnji Ivanjci – Očeslavci. Ravno ta rondo se je izkazal kot poceni, hitra in kvalitetna 
rešitev. Kaj s tem pridobimo? Sedaj smo imeli sejem. S tem pridobimo, da sprostimo promet. 
Verjetno bo v mestu potrebno dosti manj policije, to pomeni, da bo dosti manj stroškov in bo 
lažje vključevanje v sam promet. Kot drugo pa jaz kot Radgončan opažam, da semafor 
opravlja nalogo v dopoldanskih in zgodnjih popoldanskih urah. Če pa se menimo o večernih 
ali nočnih urah pa v bistvu to semaforizirano križišče dejansko zaustavlja promet, oziroma 
zaustavlja vozila. To je nepotrebno in neprimerno. Še enkrat, v prejšnjem mandatu nisem bil 
član, in dajem pobudo, da se občinske službe nemudoma povežejo s službami Direkcije RS za 
ceste, ki skrbijo za državne ceste in proučijo rešitev oziroma možnost postavitev teh začasnih 
rondojev. Da ne bomo tu edini v Sloveniji. Če se pelješ v Murski Soboti, je večina rondojev 
nastalo ravno na takšen način. Vsi so se izkazali kot odlična rešitev. Pa bomo mogoče takrat 
to videli.«   
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2. »Sem prebivalec mesta Gornja Radgona in vsi, ki pridejo v mesto vidijo tablo G. Radgona ali 
Gor. Radgona. Polno ime mojega mesta je Gornja Radgona in naprošam občinsko upravo, da 
doseže pri direkciji ali sama vstopi v to, da se vse table preimenujejo ne v G. Radgona ampak 
mi smo v mestu Gornja Radgona.« 

 
Dr. Suzana BRAČIČ, članica občinskega sveta, je postavila dve VPRAŠANJI: 
1. »Posredujem vprašanje krajanov Lastomerci – Zbigovci, ki se velikokrat srečujejo s 

problemom pomanjkanja pitne vode in to skozi celotno leto in ne le v sušnih obdobjih. 
Zanima jih, kdaj bodo nabavljene nove in močnejše črpalke za vodohran Zbigovci zaradi 
zagotavljanja nemotene oskrbe s pitno vodo za prebivalce na območju Lastomerci – Zbigovci. 
V kolikor jim je znano, so v Zbigovski vodohran bile nameščene stare črpalke. Vprašanje se 
nanaša neposredno na vodohran Zbigovci in ne na morebitno menjavo črpalk v drugih 
vodohranih.«  

2. »Vprašanje se nanaša na izvedbo modernizacije ceste JP 605491 Lastomerci-Zbigovci, ki 
poteka na ozemlju dveh krajevnih skupnosti, in sicer KS Črešnjevci-Zbigovci in KS Spodnja 
Ščavnica. Glede na to, da gre za povezovalno cesto, zanima krajane, kdaj bo omenjena cesta, 
ki sega zlasti na območje KS Spodnja Ščavnica, uvrščena med prioritete in kdaj lahko 
pričakujejo njeno izvedbo? Cesta poteka delno ob robu gozda in delno v vzponu ter 
predstavlja slabo prevoznost v zimskem času in ob večjih nalivih skozi celo leto. Z 
modernizacijo ceste bi se povečala prometna varnost na celotni trasi, cesta pa bi bila tako tudi 
bolj uporabna za šolski avtobus in za vse tiste, ki se dnevno vozijo v službo in uporabljajo to 
cesto ter grejo iz območja Črešnjevec, Polic, Zbigovec, Lastomerc in Spodnje Ščavnice.« 

 
Drugih vprašanj ali pobud ni bilo. 

Župan je povedal, da bodo odgovori na podana vprašanja in pobude v skladu s poslovnikom 
občinskega sveta objavljeni na spletni strani občine. Vprašanja in pobude glede zadev, ki niso v 
neposredni domeni občine, bodo posredovani na ustrezne naslove s pisnimi zaprosili za podajo 
ustreznih povratnih informacij oziroma odgovorov. Ustno je odgovoril na vprašanja okrog: stanja 
na mostu prijateljstva, neprofitnih najemnin, gradnje oz. nadvišanja betonskega protipoplavnega 
zidu ob reki Muri v Gornji Radgoni, parkirnega režima na sejmu, »kopancah« bazenčkih v 
betonski obliki v Orehovskem Vrhu in vrstnem redu gradnje cest v letu 2019.  
 
 
K tč. 6:  Odlok o predkupni pravici Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) 
Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi.  

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 
vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Odloka o 
predkupni pravici Občine Gornja Radgona (prva obravnava) in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini, po skrajšanem postopku.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 41 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o predkupni pravici občine 
Gornja Radgona (skrajšani postopek). 
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K tč. 7:   Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena, za  
                nepremičnini parc. št. 370/1 k.o. Orehovski Vrh in 1336 k.o. Negova  
Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave.  

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 
vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Sklepa o 
ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena, za nepremičnini parc. št. 370/1 k.o. 
Orehovski Vrh in 1336 k.o. Negova in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. 
Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu 
sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta 
so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) sprejeli  
 

S K L E P,  št.: 42  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena, s katerim se ukine status grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena nepremičninama parc. št. 370/1 k.o. Orehovski Vrh in parc. št. 1336 k.o. 
Negova. 
 
 
K tč. 8:  Končno poročilo o izvedbi nadzora Zaključnega računa proračuna Občine Gornja  
               Radgona za leto 2018  
Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 
gradivu. 

Obrazložitev k tej točki je podala Melita VULC, predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja 
Radgona. 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 
vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s strani 
nadzornega odbora posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora Zaključnega računa 
proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2018 in ga predlaga občinskemu svetu v seznanitev.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Miroslav NJIVAR, Urška MAUKO TUŠ in župan. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) sprejeli 
naslednji 

S K L E P,  št.: 43 

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 
odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora 
Zaključnega računa proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2018 (sprejeto 18. 9. 2019). 
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K tč. 9:  Končno poročilo o izvedbi nadzora neposrednega proračunskega uporabnika  
              Krajevna skupnost Negova za leto 2018  
Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 
gradivu. 

Obrazložitev k tej točki je podala Karmen ZORKO VUKAN, podpredsednica Nadzornega odbora 
Občine Gornja Radgona. 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 
vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s strani 
nadzornega odbora posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora neposrednega 
proračunskega uporabnika Krajevna skupnost Negova za leto 2018 in ga predlaga občinskemu 
svetu v seznanitev.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  
Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 44 

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 
odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora 
neposrednega proračunskega uporabnika Krajevna skupnost Negova, za leto 2018 (sprejeto 
18. 9. 2019). 
 
ODMOR 
Ob 15.52 je župan odredil 20-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.13 uri. Župan je 
ugotovil, da je bilo ob nadaljevanju na seji v dvorani navzočih vseh 21 članic in članov 
občinskega sveta, ker se je v tem času seji priključil dr. Peter KRALJ. 
 
 
K tč. 10:  Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje 1. 1. do 
                30. 6. 2019 
Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave.  

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 
vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval Poročilo o 
izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona za obdobje 1. 1. do 30. 6. 2019 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Prijav k razpravi ni bilo zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral predlog 
sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. 
Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 ZA) sprejeli 
naslednji 

S K L E P,  št.: 45 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Poročilo o izvrševanju proračuna Občine 
Gornja Radgona za obdobje 01.01.2019 do 30.06.2019. 
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K tč. 11:  Sklep o podelitvi priznanj Občine Gornja Radgona za leto 2019 
Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Branko KLUN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve, imenovanja, priznanja in nagrade.  

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Prijav k razpravi ni bilo zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral predlog 
sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. 
Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 ZA) sprejeli 
naslednji 

S K L E P,  št.: 46 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine 
Gornja Radgona za leto 2019, s katerim se podeljuje priznanja Občine Gornja Radgona za 
leto 2019, kot sledi: 
− Nagrada akademika dr. Antona Trstenjaka se podeli mag. Slavici Trstenjak. 
− Zlati grb občine Gornja Radgona se podeli Območni obrtno-podjetniški zbornici Gornja 

Radgona. 
− Bronasti grb občine Gornja Radgona se podeli društvu Fotoklub Proportio Divina 

Gornja Radgona. 
− Listina občine Gornja Radgona se podeli g. Francu Celcarju. 
− Listina občine Gornja Radgona se podeli Nejcu Sterniša. 
− Listina občine Gornja Radgona se podeli Zavodu Rastišče – poligon za zelene ideje 

Gornja Radgona. 
 
 
K tč. 12:  Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 

Župan je pri tej točki naštel in obrazložil najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so se 
odvijala med prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podal druge aktualne informacije, in 
sicer o: 
- udeležbi na velikem praznovanju 1250 let kraja Helmsheim v mestu Bruchsal v Nemčiji, 

našem uradnem partnerskem mestu občine (od 19. do 21. julija 2019), 
- udeležbi na slavnostni akademiji ob prazniku naše pobratene srbske mestne občine 

Mladenovac dne 2. avgusta 2019, 
- prireditvi Radgonska noč dne 24. avgusta 2019, 
- Mednarodnem kmetijsko živilskem sejmu AGRA v času med 24. – 29. avgustom 2019, 
- sprejemu najuspešnejših učenk in učencev vseh šol v občini Gornja Radgona, ki so v šolskem 

letu nadvse uspešno zaključili devetletno osnovno šolanje in so dosegali posebne uspehe (18. 
6. 2019 na OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova), 

- javni zahvali vsem, ki ob začetku šolskega leta pomagajo, da otroci varno prihajajo v šolo; 
prošnja za pozornost in varno vožnjo, 

- postopkih priprave na izgradnjo večnamenske športne dvorane pri Osnovni šoli Gornja 
Radgona, 

- industrijski coni na Meleh – pridobivanju zemljišč, 
- kolesarskih poteh, 
- nadvišanju betonskega protipoplavnega nasipa ob reki Muri v Gornji Radgoni (projekt 

GoMURra) 
- sofinanciranju investicije igrišča pri Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka Negova in 

telovadnice na prostem (Streetworkout) na TŠC Trate iz Fundacije za šport, 
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- izgradnji centra za krepitev zdravja pri ZD Gornja Radgona in nakupu zemljišča za 
zdravstvenim domom, 

- obnovi igral na Kocljevi ulici v G. Radgoni (projekt LAS Prlekija), 
- obnovi prehodov in izgradnji mostička čez potok Hercegovščak in obnovi železniške postaje 

v Gornji Radgoni, 
- nabavi nove gasilske lestve za PGD G. Radgona in financiranju, 
- projektu Co_Operation – sofinanciranje centra mednarodne zaščite in reševanja v Gornji 

Radgoni z zamenjavo azbestne kritine, 
- obnovitvi stopnic na grad v Gornji Radgoni, 
- gradnji blokov v Gornji Radgoni – na Tratah, 
- izgradnji grobih grabelj pred centralno čistilno napravo v Gornji Radgoni, 
- obnovi javne razsvetljave, 
- izgradnji dveh krajših odsekov kanalizacije v G. Radgoni (Partizanska c., Trate), 
- projektu Wifi4EU (brezžično omrežje v mestnem jedru), 
- projektu GLAMUR (mednarodno sodelovanje ob reki Muri), 
- projektu Camping stop (parkirišču za avtodome na Tratah), 
- obnovi objektov starih slačilnic na TŠC Trate, 
- povabilu na spremljajoče prireditve, posebej pa na slavnostno akademijo s kulturnim 

programom v sklopu 24. praznika občine Gornja Radgona, ki bo 1.10.2019. 
 

S tem je župan končal svoje izvajanje in ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. Članicam in 
članom občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 
17.08 uri zaključil 4. redno sejo občinskega sveta. 

 
ZAPISNIK PRIPRAVILA:       SEJO VODIL:  
Marjeta ERDELA         ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
                  Stanislav ROJKO 


